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Zwrac;amsig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkanc6w

Wloclawka o zadbaniei nowe nasadzenia kwiat6w

i zieleni przy wjazdachze wszystkich stron do naszego miasta.

Szczegolnie ronda powinny wyr6zniai sig pigknem kwiat6w

i krzew6w. Wazne aby przyjezdni, ale tez mies zkancy Woclawka

mogli cieszyd sig urokiem pigkn a prryrody we wszystkich

dzielnicach.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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